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Weer stapje verder bij structurele oplossing 

voor Dennenrust 
 

Gemeente Wageningen, het Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport (VWS) en de 

Stichting Jah-Jireh zijn weer een stapje verder om te komen tot toelatingscriteria voor 

nieuwe bewoners van Dennenrust. In een recent gesprek is duidelijk geworden dat het 

bepalen van de minimale zorgbehoefte een taak is van de gemeente. Wageningen gaat 

hierover op korte termijn in gesprek met de Stichting Jah-Jireh en met zorgverlener 

Vilente. Het college van burgemeester en wethouders en de gemeenteraad van 

Wageningen moeten nog wel instemmen met het voorstel dat de drie partijen op tafel 

leggen.  

 

Gezamenlijk criteria voorleggen aan B&W en gemeenteraad 

Uitgangspunt is nog steeds dat ‘gewoon’ wonen op deze locatie niet zal plaatsvinden. Maar dan moet 
worden vastgelegd waar de grens ligt tussen ‘gewoon wonen’ en verschillende vormen van 
verzorging. Voor de periode tot 1 januari 2015 was al overeenstemming bereikt. Nu moet nog een 
structurele oplossing worden gevonden voor de periode na 1 januari 2015. Dat laatste was onderwerp 
van gesprek op het ministerie van VWS op 15 oktober jongstleden. Afgesproken is dat de gemeente, 
Jah-Jireh en zorgverlener Vilente samen concreet gaan benoemen wanneer iemand er mag intrekken. 
In ieder geval is duidelijk – en dat was het al sinds mei van dit jaar – dat diegenen die nu in 
Dennenrust verblijven er sowieso mogen blijven. Dat geldt ook voor cliënten die in 2014 nog op 
Dennenrust komen wonen op basis van de criteria die gelden tot het einde van dit jaar. Ook is 
volstrekt helder dat iemand die een ander (bijvoorbeeld een partner) verzorgt, er mag blijven wonen 
ook als de zorgbehoevende om welke reden ook die zorg niet langer nodig heeft. 
 

Keuze is aan gemeente 

De gemeente en Stichting Jah-Jireh moeten gezamenlijk afspreken welke minimale zorgbehoefte 
iemand moet hebben om in Dennenrust te mogen wonen. “Uit het gesprek met het Ministerie werd 
expliciet duidelijk dat gemeenten zelf hierin keuzes maken. Dat kan dus leiden tot onderlinge 
verschillen tussen gemeenten,” aldus wethouder Han ter Maat. “Die verantwoordelijkheid nemen wij 
uiteraard op ons, maar vraagt ook om afstemming met de gemeenteraad aangezien zij het bevoegde 
orgaan zijn op het gebied van ruimtelijke ordening; en daar is hier sprake van gezien de geldende 
bestemming. De bedoeling van de drie partijen is om op korte termijn een voorstel aan het college en 
aansluitend aan de gemeenteraad voor te kunnen leggen. Ruim voor 1 januari 2015 moet dat het 
geval zijn, want zekerheid is nodig voor alle betrokkenen en niet in de laatste plaats voor de 
bewoners.  Het is nu nog een kwestie van de spreekwoordelijke puntjes op de i zetten, want ook uit 
dit gesprek bleek duidelijk dat we eigenlijk op één lijn zitten”, aldus de wethouder. 
Als het college en de raad hebben ingestemd met het voorstel, dan zal de gemeente het initiatief 
nemen om te zien op welke wijze deze afspraken in het bestemmingsplan planologisch vertaald zullen 
gaan worden. 
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